
Протокол Засідання комісії з волейболу пляжного від 20 липня
2024 р.

Місце проведення: шляхом аудіо/відео-конференції із
застосуванням програмного забезпечення Zoom.
Реєстрація членів комісії з волейболу пляжного (далі — комісії)
проводиться онлайн шляхом приєднання до відеоконференції.

Поіменно:
- Лопушанський Андрій Ярославович,
- Голубцов Костянтин Євгенович,
- Ахмедов Шаміль Магомедович,
- Бучацька Лариса Мартинівна,
- Катеринчук Микола Дмитрович,
- Зануда Валентина Вікторівна,
- Новоселов Артем Сергійович,
- Попов Сергій Сергійович,
- Савчук Олег Миколайович,
- Стогній Костянтин Петрович,
- Щетинін Сергій Юрійович.

Головуючий на засіданні: в.о. Голови Комісії з волейболу пляжного
Лопушанський Андрій Ярославович.
Виконавчий Секретар: Голубцов Костянтин Євгенович.
Загалом зареєструвались: 11 із 16.
Кворум є, засідання дійсне.

---



Порядок денний:

1. Система відбору локацій проведення ЧУ. Проведення Фіналу
Кубку, Фіналу ЧУ.
2. Виділення ставок у Мінмолодьспорту для тренерів збірної, які
можуть бути фінансово відповідальними та самостійно
оформлювати накази на виїзд, здавати звіти, отримувати авансові на
змагання.
3. Додати ще одну людину у допомогу Щетиніну Сергію.
4. Інформація щодо діяльності ЦОПА (результати, бюджет, плани).
5. Створення підкомісії спонсорів.
6. Відсутність представників пляжного волейболу у складі
виконкому ФВУ.
7. Актуальність складу комісії пляжного волейболу.
8. Проведення загальної зустрічі представників Комісії та тренерів
збірної команди України.

---

Обговорення питань порядку денного:

1. Система відбору локацій проведення ЧУ
Доповідач: Голубцов К.Є.
Виступили:
Голубцов К.Є., Щетинін С.Ю., Лопушанський А.Я.
Голубцов К.Є. запропонував розробити прозору систему відбору та
інструменти, які дозволяють побачити заявки від усіх кандидатів.
Пропозицію підтримали.
Питання проведення Фіналу Кубку:



Лопушанський А.Я. запропонував зменшити призовий фонд Фіналу
Кубку через фінансові умови війни.
Пропозицію не підтримали.

Питання проведення Фіналу ЧУ 2024 року:
Попов С.С. запропонував провести фінал 12-15 вересня 2024 року, а
Зануда В.В. — провести його в Трускавці в СПА-готелі «Женева».
Пропозиції підтримали.
Результати голосування: За - 9, Утримались - 1, Проти - 1.
Рішення прийнято.

2. Виділення ставок у Мінмолодьспорту для тренерів збірної

Доповідач: Савчук О.М.
Виступили: Савчук О.М., Лопушанський А.Я., Бучацька Л.М.,
Куценко В.В., Голубцов К.Є., Стогній К.П.
Результати голосування: За - 10, Утримались - 1, Проти - 0.
Рішення прийнято.

---

3. Необхідність додати людину у допомогу Щетиніну С.Ю.
Доповідач: Савчук О.М.
Виступили:Савчук О.М., Лопушанський А.Я., Голубцов К.Є.,
Стогній К.П.
Лопушанський А.Я. запропонував Голубцову К.Є. допомогти,
Голубцов К.Є. взяв час для прийняття рішення.
Рішення не прийнято.



4. Інформація щодо діяльності ЦОПА (результати, бюджет,
плани)

Доповідач: Савчук О.М.
Виступили: Савчук О.М., Лопушанський А.Я., Голубцов К.Є.
Результати голосування: За - 9, Утримались - 1, Проти - 1.
Рішення прийнято.

---

5. Створення підкомісії спонсорів

Доповідач: Голубцов К.Є.
Результати голосування: За - 11, Утримались - 0, Проти - 0.
Рішення прийнято.

---

6. Відсутність представників пляжного волейболу у складі
виконкому ФВУ
Доповідач: Савчук О.М.
Виступили: Савчук О.М., Лопушанський А.Я., Голубцов К.Є.,
Стогній К.П.
Результати голосування: За - 4, Утримались - 2, Проти - 5.
Рішення не прийнято.

---



7. Актуальність складу комісії пляжного волейболу

Доповідач: Савчук О.М.
Виступили: Савчук О.М., Лопушанський А.Я., Голубцов К.Є.,
Стогній К.П., Катеринчук М.Д.
Лопушанський А.Я. запропонував: якщо член комісії 3 рази без
поважної причини не бере участі (не попередивши письмово
секретаря), питання про виключення з комісії виноситься на
голосування.
Результати голосування: За - 10, Утримались - 0, Проти - 0.
Рішення прийнято.

---

8. Проведення загальної зустрічі представників Комісії та
тренерів збірної команди України

Доповідач: Савчук О.М.
Виступили: Савчук О.М., Лопушанський А.Я., Голубцов К.Є.,
Стогній К.П., Катеринчук М.Д.
Результати голосування: За - 10, Утримались - 0, Проти - 0.
Рішення прийнято.

---


